
Zápis 

ze zasedání Finančního výboru 

Zastupitelstva města Nepomuk 

 

konaného dne 20.9.2016 od 17:00 v Švejk restaurant U Zeleného stromu 

 

Přítomni:  Marie Čechurová, Jan Rojík, Bc. Zdeněk Bouše  

Host: Ing. Jiří Švec 

 

Na zasedání byli přítomni všichni členové Finančního výboru (dále FV). 

 

Předseda FV Zdeněk Bouše zahájil jednání FV v 17:10 hod. 

 

 

Program jednání: 

1. Projednání 7.rozpočtového opatření 

2. Projednání 8.rozpočtového opatření 

3. Projednání 9.rozpočtového opatření 

4. Projednání Plnění rozpočtu Leden až Srpen 2016 

5. Projednání Žádosti MAS o předfinancování projektu 

6. Projednání Žádosti MAS o odklad splatnosti 

7. Různé 

 

 

Při zasedání byly postupně projednány jednotlivé body výše uvedeného programu: 

 

Ad 1)  Projednání 7. Rozpočtového opatření roku 2016 

FV byl podrobně seznámen s 7. Rozpočtovým opatřením a neshledal v něm žádných 

nesrovnalostí – viz. příloha: 7. rozpoctove opatreni 2016 

(bere na vědomí) 

 

 

Ad 2)  Projednání 8. Rozpočtového opatření roku 2016 

FV byl podrobně seznámen s 8. Rozpočtovým opatřením a neshledal v něm žádných 

nesrovnalostí – viz. příloha: 8. rozpoctove opatreni 2016 

(bere na vědomí) 

 

 

Ad 3)  Projednání 9. Rozpočtového opatření roku 2016 

FV byl podrobně seznámen s 9. Rozpočtovým opatřením a doporučuje jej 

zastupitelstvu města Nepomuk ke schválení – viz. příloha: 9. rozpoctove opatreni 

2016 

(schváleno: 3-0-0) 



 

Ad 4)  Projednání Plnění rozpočtu Leden až Srpen 2016 

FV byl podrobně seznámen s Plněním rozpočtu Leden až Srpen 2016 a neshledal 

v něm žádných nesrovnalostí – viz. příloha: 07 - Plnění rozpočtu leden - srpen 2016 

(bere na vědomí) 

 

Ad 5)  Projednání Žádosti MAS o poskytnutí předfinancování projektu 

FV byl seznámen s žádostí o předfinancování projektu a doporučuje jej zastupitelstvu 

města Nepomuk ke schválení – viz. příloha: Žádost Místní akční skupiny svatého 

Jana z Nepomuku o předfinancování projektu 

(schváleno: 3-0-0) 

 

Ad 6)  Projednání Žádosti MAS o odkladu splatnosti 

FV byl seznámen s žádostí o odklad splatnosti půjčky a doporučuje jej zastupitelstvu 

města Nepomuk ke schválení – viz. příloha: Žádost Místní akční skupiny svatého 

Jana z Nepomuku o odklad splatnosti 

(schváleno: 3-0-0) 

 

Ad 7)  Různé 

FV vedl diskuzi na téma církevních pozemků. 

 

Předseda FV Zdeněk Bouše ukončil jednání FV v 18:15 hod. 

 

Zapsal: Zdeněk Bouše, Předseda FV 

                                                                         


